
 
PROTOKÓŁ  NR 102.2013 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 5 listopada  2013.   

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
5. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu  z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Dyskusja odnośnie uchwały w sprawie dopłat do opłaty za gospodarowanie  
    odpadami komunalnymi. 
3. Zapoznanie się z odpowiedzią na wniosek z dnia 18 października 2013 roku  
    odnośnie przygotowania przez radcę prawnego zawiadomienia do  
    Prokuratury o możliwości popełnienia przestępstwa w CKSiR w Tłuszczu w  
    2012 roku. 
4. Sprawy bieżące; 
5. Wolne wnioski; 
6. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
 
Ad.1 Protokół Nr 101.2013 z dnia 18 października 2013 roku został przyjęty. 
 
Ad.2  Przybyły na posiedzenie Komisji Pan Tomasz Jusiński, Sekretarz Gminy  
poinformował, że na podstawie przygotowanego projektu uchwały przez 
radnego Mirosława Sobczaka w sprawie zwolnienia z opłaty dopłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi rodzin wielodzietnych od trzeciego 
dziecka włącznie, nie można przeprowadzić kalkulacji szacunkowej, jakie to 
będą koszty. Przyjmując, że w deklaracji jest 5 osób z czego 2 osoby dorosłe to  
rodzice i 3 dzieci, byłyby to koszty rzędu 150 000 zł, ale  większość  tych 
deklaracji nie dotyczy takiej sytuacji. Według Sekretarza z opłaty należałoby 
zwolnić tylko te rodziny, które korzystają z zasiłków przyznawanych przez 
Ośrodek Pomocy Społecznej.  Z takiej pomocy z OPS korzysta 170 rodzin i na 
tej podstawie wyliczając koszty zwolnienia z opłaty, byłaby to kwota ok. 13 000 
zł rocznie.  
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Należy jednak pamiętać o tym, że zgodnie z ustawą, nie powinniśmy dokładać 
do tego systemu nawet przy 100% złożonych deklaracjach, a w obecnej sytuacji 
Gmina musi dopłacić ok.  200 000 zł, żeby nie podnosić opłat.  
W związku z powyższym, Sekretarz  zawnioskował, aby nie spieszyć się z 
podejmowaniem tej uchwały w takim kształcie, tylko sprawę przeanalizować, 
przedyskutować i zrobić dokładne rozeznanie.  
Wytworzyła się dyskusja w tym temacie, w wyniku której rozważano różne 
sytuacje, a wnioskodawca projektu uchwały powiedział, że intencja była taka, 
żeby ta uchwała obowiązywała od 1 stycznia 2014 roku i należy ją wprowadzić 
do porządku obrad najbliższej sesji rady.  
 
Ad3. Komisja zapoznała się z odpowiedzią Burmistrza ( załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu)  na wniosek Komisji z dnia 18 listopada 2013 r. w 
którym Komisja zwraca się do Burmistrza o przygotowanie przez Radcę  
Prawnego Urzędu  Miejskiego stosownych dokumentów dla Komisji Rewizyjnej 
w sprawie wynikającej z podjętej przez Komisję Uchwały dotyczącej 
skierowania do Prokuratury Rejonowej w Wołominie zawiadomienia o 
możliwości popełnienia przestępstwa w Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w 
Tłuszczu w roku 2012.   
Przewodniczący Komisji zapytał, dlaczego Radca Prawny nie przygotował 
stosownych dokumentów zgodnie z wnioskiem Komisji,  tylko odpowiedzi na 
wniosek udzielił Sekretarz. 
 
Pan Tomasz Jusiński, Sekretarz Gminy  odpowiedział, że Pani Radca Prawny 
przeanalizowała protokół z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w 
CKSiR w Tłuszczu i w oparciu o ten protokół została udzielona odpowiedź w 
imieniu Burmistrza przez Sekretarza Gminy w porozumieniu z Radcą Prawnym.  
Radca Prawny nie może przygotować zawiadomienia sama, tylko w 
porozumieniu z Komisją.  
 
Wytworzyła się dyskusja, każdy przedstawiał swoje stanowisko i Komisja 
stwierdziła, że dalej nie ma pomocy ze strony Radcy Prawnego i musi sama 
sprecyzować wniosek.   
 
Ad4. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja:  
1. Pismo posła Artura Dębskiego z prośbą o poparcie interwencji kierowanej do 
Prezydenta m.st. Warszawy w kwestii dotyczącej rozszerzenia strefy 
obowiązywania Karty Warszawiaka  o powiaty okręgu wyborczego nr 20  
( grodzisk, legionowski, nowodworski, otwocki, piaseczyński, pruszkowski, 
warszawski zachodni oraz wołomiński). Pismo stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się.  
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2. Pismo od firmy PAKARD S.C. M. Dąbrowski, Z. Dąbrowski, P. Ciupa 
Wołomin ul. Sikorskiego 110, w związku z rozwojem firmy i planowanymi 
inwestycjami ( budowa budynku produkcyjno-magazynowego w miejscowości 
Jaźwie) prosi o szczegółowe informacje na temat działki nr 11, ponieważ firma 
jest zainteresowana odkupieniem tej działki od Gminy Tłuszcz, przyległej do 
działki nr 12  w celu powiększenia w przyszłości całej inwestycji.  
Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja postanowiła zaprasić na następne posiedzenie Komisji Panią Elżbietę 
Czachowicz, w celu udzielenia informacji odnośnie działki nr 11 w Jaźwiu.   
 
3. Pismo od Sekretarza Gminy informujące o zamiarze wdrożenia przez Urząd  
w wyniku realizacji projektu unijnego ( min. zakup laptopów dla radnych) 
wewnętrznego systemu porozumiewania się drogą elektroniczną tzn. utworzenia 
dla radnych elektronicznych skrzynek e-mail, które będą wykorzystywane do 
przekazywania radnym niezbędnych dokumentów.  
Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości. 
 
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2012/2013 , 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała  się.   
 
Ad5. Komisja zwróciła się do Burmistrza z wnioskami w załączeniu : 
 

1. Komisja zaprasza na posiedzenie Komisji w dniu 15 listopada godzina 
8.30 Panią Elżbietę Czachowicz w sprawie pisma firmy Pakard. 
 
2.o wprowadzenie w projekcie uchwały w sprawie dopłat do opłaty za  
   gospodarowanie odpadami komunalnym w § 1 zapisu: „za gospodarowanie  
   selektywnie odpadami” oraz wprowadzenie przedmiotowego projektu      
   uchwały do porządku obrad najbliższej sesji rady Miejskiej w Tłuszczu. 
 

Radny Mirosław Szczotka  poinformował, że  Burmistrz przeprowadził 
negocjacje cenowe z mieszkanką Jasienicy odnośnie wykupu gruntu pod drogę 
gminną i wynik tych negocjacji miał być przedstawiony  Radzie. Niestety  do 
dnia dzisiejszego nie dotarło to na żadne posiedzenie Komisji i  w związku z 
tym taką interpelację  radny Szczotka zgłosi na najbliższej sesji.   
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Radny Sobczak poinformował, że mieszkańcy i właściciele działek w Miąsem, 
zwrócili się z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy Jana Pawła II dla drogi w 
miejscowości Miąse łączącej ulice Parafialna z ul. Napoleońską oraz nazwy 
Witolda Pileckiego dla drogi położonej prostopadle do w/w drogi. 
Pismo zostało złożone do Urzędu 15 października 2013 roku i do tej pory nie 
wpłynęło do żadnej Komisji Rady.  
 
Ad.6.  Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 15 listopada 
2013 roku godzina 8.30. 
 
Na tym protokół zakończono.                    
                                                               
                                                                           Przewodniczący Komisji 
 
                                                                               Tadeusz Groszek  
Załączniki do wglądu w pok.38  
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska 
Dnia                                          2013 r.  
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